
 

 

Schriftelijke vragen 

Vraagnummer: S-638 (2023-008489) 

Datum indiening: 11 februari 2023 

Onderwerp: De (on)mogelijkheid noodlokalen te plaatsen voor de Elstar en de Wegwijzer. 

Naam indieners:  

Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe 

Elbert Elbers, PvdA 

De (on)mogelijkheid noodlokalen te plaatsen voor de Elstar en de 

Wegwijzer. 

Het college gaf in juni 2022 aan, dat er geen andere mogelijkheden waren om de 

huisvestingsproblematiek rond de scholen “de Elstar” en “de Wegwijzer” in Elst 

(Westeraam) op te lossen dan 250 leerlingen gedurende 5 jaar onderwijs te laten krijgen in 

het voormalige pand van het OBC aan de Mozartstraat. Een afstand van 1,2 km met 

tenminste 4 wezenlijke veiligheidsrisico’s, terwijl de leerlingen ’s morgens deze route 

moeten volgen als de Dauw één van de ontsluitingswegen is voor de wijk Westeraam. Voor 

het geschikt maken van het gebouw aan de Mozartstraat investeerde het college €  367.000, 

—. Tot op heden zijn er daarnaast ook verkeersregelaars ingehuurd (kosten t/m januari ruim 

€ 35.000). En is er een bedrag van € 60.000,-- voorzien om aanvullende verkeersmaatregelen 

te treffen met daar bovenop nog kosten voor verdere studie en daaruit voortvloeiende 

maatregelen. Daarnaast moet het mislopen van opbrengsten van het gebouw aan de 

Mozartstraat ook opgeteld worden bij de kosten, die deze oplossing met zich meebrengt. 

Tenslotte ligt het niet in de lijn der verwachtingen, dat hiermee alle kosten in beeld zijn.  

De kosten voor het plaatsen van noodlokalen zou € 850.000,-- behelzen. 

 

Onze vragen: 

Op 25 juli 2022 heeft de fractie van BOB vragen gesteld naar aanleiding van de tijdelijke verhuizing 

van de scholen naar de Mozartstraat. In de beantwoording van vraag 2a geeft het college aan “nog” 

niet te beschikken in de wijk Westeraam over gronden waar tijdelijke of definitieve huisvestings- 

plannen kunnen plaatsvinden.  

1. Welke gronden waren destijds wel (bijna) in bezit; 

2. Welke gronden zijn daarvan getoetst op mogelijkheden voor (nood)huisvesting van scholen; en  

3. Wat was de uitkomst van die toetsing? 

4. Wilt u alle onderliggende documentatie hierover, waaronder ook mailberichten en app’s met ons 

delen? 

Kadastraal bekend als Elst-N-5244 ligt een perceel, waar op een gedeelte daarvan de noodlokalen 

van het Voortgezet Onderwijs staan. Het perceel is in bezit van PD Ontwikkeling B.V., Elst B locatie 



 

 

B.V. en Vos Grondmaatschappij Vogromij B.V. Er blijft daar genoeg ruimte over om 8 noodlokalen in 

twee lagen te stapelen en te realiseren.  

5. Onder welke voorwaarden hebben voornoemde grondeigenaren deze gronden ter beschikking 

gesteld voor de noodlokalen van het VO? 

6. Is nagegaan of en onder welke voorwaarden het resterende terrein ter beschikking gesteld zou 

kunnen worden voor het plaatsen van 8 tijdelijke noodlokalen? 

De gemeente Overbetuwe is eigenaar van het perceel kadastraal bekend als Elst-N-5157. Dit is het 

perceel waarop het Lyceum haar opstallen heeft.  

7. Is er overwogen of op dit terrein enige noodlokalen voor het Lyceum gerealiseerd kunnen 

worden, zodat er noodlokalen op het belendende perceel vrij zouden komen voor het PO? 

De gemeente Overbetuwe is tevens eigenaar van het perceel, dat kadastraal bekend 

staat als Elst-N-4128. Dit is het perceel, waarop “het Westeraam” haar panden heeft.  

8. Is er overwogen of op dit terrein enige noodlokalen voor het lyceum gerealiseerd 

kunnen worden, zodat er noodlokalen op perceel kadastraal bekend als Elst-N-5244 

vrij zouden komen voor het PO? 

Perceel Elst N-4150 is eveneens in het bezit van de gemeente. Dit perceel sluit aan bij het 

terrein van de scholen en aan de “kiss and ride”.  

9. Is onderzocht of dit terrein – direct bij de scholen – eventueel uitgebreid met een 

klein stukje “kiss and ride” en een stukje van het schoolterrein gebruikt zou kunnen 

worden om 8 lokalen gestapeld te plaatsen? 

10. Wat is er juist aan het eerdere bericht, dat het bestuur van de Elstar al noodlokalen 

besteld had om op het schoolterrein te plaatsen, maar die op last van de gemeente 

weer af moest bestellen? 

11. Heeft het college bij de vaststelling, dat er geen geschikte terreinen voor noodlokalen 

waren in de schoolnabijheid buiten het oordeel van het ambtelijk apparaat ook nog 

het oordeel van andere professionele organisaties betrokken? 

12. Is hier documentatie over (mail, brieven, adviezen)? 

13. En zo ja, wil het college dit oordeel en die correspondentie dan nu met ons delen? 

Tijdens een gesprek, dat de heren Elbers (PvdA), Noordermeer en op de Weegh (BOB) 

met wethouder Post hadden, gaf de wethouder aan, dat aansluiting op riool en 

nutsvoorzieningen een belemmering zou kunnen vormen bij het plaatsen van 

noodlokalen. 

14. Waaruit bestaan deze mogelijke belemmeringen en wat heeft het college 

overwogen/gedaan om deze belemmeringen te verhelpen? 

Tezamen met de kosten van de verkeersregelaars is er meer dan € 400.000,-- tot op 

heden in het betrekken van het schoolgebouw aan de Mozartstraat gestoken. Ons is niet 

bekend, dat deze bedragen vooraf met ons gedeeld zijn.  



 

 

15. Zijn de investeringsbedragen met de raad gedeeld en zo ja, hoe en wanneer? 

16. Kan het college aangeven tot welke investeringsgrens zij bevoegd is tot het doen van 

uitgaven?  

17. Op welke wijze heeft het college de actieve informatieplicht aan de gemeenteraad  

ingevuld? En waarom heeft het college voor deze wijze gekozen? 

18. Heeft het college onderzocht welke inkomsten de gemeente Overbetuwe misloopt 

nu het schoolgebouw aan de Mozartstraat voor een periode van vijf jaar niet 

verkocht of verhuurd kan worden? Is de raad hierover geïnformeerd en zo nee, is het 

college bereid om dit per omgaande te doen? 

 

 

 

Ard op de Weegh  Burgerbelangen OverBetuwe 

Elbert Elbers  PvdA 

 

 

 


